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Puigneró obre la porta al fet que totes les 
comarques pirinenques puguin acollir 
alguna prova o exhibició dels JJOO 

 

El vicepresident del Govern i conseller de Polítiques Digitals i Territori, Jordi 
Puigneró, ha assistit aquest dimecres al ple del Consell d’Alcaldes del Pallars 
Jussà. Un dels temes que s’ha tractat ha estat el projecte dels Jocs Olímpics 
d’Hivern i ha comptat amb la participació de la secretària general de l’Esport, 
Anna Caula i del secretari general de la Vicepresidència, Ricard Font, que han 
exposat als alcaldes els arguments que van anunciar fa uns dies en roda de 
premsa. 

Així, han insistit que el projecte olímpic serà sostenible i no preveu la 
construcció de grans infraestructures. Una de les novetats ha estat l’aspecte 
plantejat per Puigneró, que ha obert la porta a la possibilitat que totes les 
comarques pirinenques puguin acollir almenys alguna prova dels Jocs 
Olímpics. Ha deixat clar que els criteris tècnics seran els que manaran i, per 
tant, les principals proves es faran allà on hi hagi les infraestructures per acollir-
les. Tot i això, ha indicat que la resta de comarques pirinenques 
“acompanyaran en aquest procés olímpic”. 

Puigneró ha detallat que “cada olimpíada acaba incorporant alguns esports 
d’exhibició”. En aquest sentit, ha indicat que “falten molts anys i el 2030 poden 
haver-hi esports que potser avui no són olímpics però que poden acabar sent-
ho en aquella olimpíada, ja sigui olímpics o d’exhibició”. Així, ha posat com a 
exemple que “esports de muntanya, com l’escalada o altres, podrien integrar-se 
i aquestes comarques els podrien acollir”. 



Per la seva banda, l’alcalde de la Torre de Capdella, Josep Maria Dalmau, ha 
posat en valor que “a la Vall Fosca hi ha molta neu” i ha proposat la possibilitat 
que pugui acollir alguna prova en aquest àmbit. Una proposta que ha rebut el 
suport d’alguns membres del Consell d’Alcaldes, com ara el seu president, 
Jordi Navarra.  

Tant Puigneró com Font han explicat que la Generalitat ja té previst fer 
determinades inversions, com ara la millora del port de Comiols, però que 
l’arribada de més diners si s’aconsegueixen els jocs “podria accelerar les 
obres”. En aquest punt, diversos alcaldes, com el de Sant Esteve de la Sarga i 
president del Consell d’Alcaldes, Jordi Navarra, o l’alcaldessa de Tremp, Maria 
Pilar Cases, han demanat que no se supediti l’acceleració de les 
infraestructures que necessita l’Alt Pirineu i Aran a la celebració dels jocs. Tot i 
no oposar-s’hi, han deixat clar que els jocs haurien de servir per desenvolupar 
el Pirineu “sota criteris de sostenibilitat” i han insistit en la necessitat que les 
inversions no se supeditin a la cita olímpica. 

Aquest dimecres, diversos representants del Govern també han presentat els 
aspectes que ja se saben del projecte olímpic als consells d’alcaldes del Pallars 
Sobirà i l’Alt Urgell. 

 


